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10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
MUDr. Tomko: 
Ja mám podnet od občanov, kde vyslovujú nespokojnosť s tým, ako vyzerá námestie Štefana 
Romana, teda pred starou kaskou, že sa s tým nič nerobí. Informoval som sa, bolo mi 
povedané, že nie je to priestor mestský. Ale je to v strede mesta a hyzdí to centrum, jedným 
slovom. Čiže, buď vyzvať majiteľov, aby sa urobila nejaká náprava, pretože od tých, ktorí 
teda ten podnet mi dávali hovoria, že už niekoľko rokov absolútne sa s tým nerobí a aj tí, čo 
prichádzajú do mesta, prvé čo je, všimnú si, a vy s tým nič nerobíte?  
 
PhDr. Čižmár: 
Čo sa týka výziev tak, ako to bolo po minulé roky, výzvy sú adresované vlastníkom, čo sa 
týka priestoru, ktorý je z jednej časti vlastníctvom súkromného vlastníka a mesta, v druhej 
časti úpravy sa robia, dokonca sa robia aj zásahy,  ktoré aj zabezpečujú bezpečnosť pohybu 
obyvateľov v tejto časti mesta. Takže snahou mesta je tento priestor udržať v spôsobilom 
stave na to, aby sa v tomto priestore mohli pohybovať občania.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


